
Som medicinstuderende bruger jeg mine øjne mange timer om dagen. Før jeg startede i forløbet ved Julie 
hos Klinik DineØjne kunne jeg kun læse i en time før mine øjne blev trætte og gjorde ondt. Efter en lang dag 
med forelæsninger, hvor mine øjne skulle kæmpe for at fokusere, var jeg tung i hovedet, og det mentale 
overskud til andre aktiviteter i hverdagen var begrænset. Efter forløbet hos Julie føles mine øjne ikke 
længere som en begrænsning når jeg læser, og hovedet føles nu langt mindre tungt, så der også er 
overskud til at nyde fritiden. Julie møder én med en enorm ærlighed, indsigt og forståelighed for ens 
specifikke problemområde, og hun formår at skræddersy et forløb, hvor man virkelig kan mærke, at man 
rykker sig uge for uge. Det eneste man kan fortryde efter et forløb hos Klinik Dineøjne er, at man ikke er 
kommet i gang noget før.  
   
Med venlig hilsen 
Mette Z 
 


